
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 653 af 23. juni 2022 (alm. del). Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær. 

 

 

Jeppe Bruus 

/ Jacob Vastrup 

  

30. juni 2022 
J.nr. 2022 - 5254 

 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 653

Skatteudvalget 2021-22



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren i forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 677 (folketingsåret 

2019-20) kommentere artiklen ”Tusindvis af gamere risikerer skattesmæk: - Jeg har gjort, 

hvad jeg kunne, men jeg er da lidt nervøs” på tv2.dk den 3. juni 2022 og i forlængelse 

heraf redegøre for, hvorfor skins angiveligt ikke er omfattet af brugtmomsordningen, når 

nu brugtmomsordningen er en særlig ordning, der kan anvendes af virksomheder, der vi-

deresælger brugte varer, kunstgenstande, samlerobjekter eller antikviteter, der i øvrigt er 

sammenlignelige med skins? Vil ministeren endvidere redegøre for, om salg af såkaldte 

”Non-fungible Tokens” (NFTs) er omfattet af brugtmomsordningen? Og vil ministeren 

endelig i forlængelse af de foregående spørgsmål og den refererede artikel tilkendegive, 

om ministeren finder det rimeligt, at skins ikke er omfattet af ordningen, og om ministe-

ren på den baggrund vil sørge for, at skins og evt. NFTs fremover omfattes? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da der skal indhentes bidrag fra 

Skattestyrelsen. Det forventes, at et endeligt svar kan fremsendes inden udgangen af au-

gust 2022. 
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